
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 6/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 153/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επιλογή εποχιακού προσωπικού για πρόσληψή 
τους ως υδρονομείς άρδευσης σε Τ.Κ. του 
Δήμου. 

 
Σήμερα 23 Μαρτίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 19-3-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. 
Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. 
Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 28)Ζ.Πατσίκας, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος, 35)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Γ. Κάκαρης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α. Καγκελίδης, Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        

Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Α. Πέτρου, Ι.Καραγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Ν.Γερούκης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 148/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 149/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 150/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 151/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης και προσήλθε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο 
κ.Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 156/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 157/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας και αποχώρησε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 162/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Λυκοστράτης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 18-3-2015 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 88/2015 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου καθορίστηκε η αρδευτική 
περίοδος για το έτος 2015 (εγκρίθηκε με την αριθ. 1670/27-2-2015 απόφαση του Γ.Γ. 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης) και διαπιστώθηκε η αναγκαιότητα πρόσληψης 
εποχιακού προσωπικού και συγκεκριμένα δεκατριών  (13) υδρονομέων άρδευσης, στις παρακάτω 
Δημοτικές Ενότητες του Δήμου μας. 

Η αρδευτική καθορίσθηκε για τις Δημοτικές Ενότητες Απ. Παύλου, Βεργίνας και 
Μακεδονίδος από 4/5/2015 έως 9/9/2015. 

Β) Ο αριθμός θέσεων υδρονομέων ανά Δημοτική Ενότητα καθορίσθηκε ως εξής: 
1.- Για τη Δημοτική Ενότητα Απ. Παύλου, έξι (6), ως εξής: 
 Για την Τ.Κ Κουλούρας τρεις (3) θέσεις.  
 Για την Τ.Κ. Διαβατού δύο (2) θέσεις.  
 Για τις Τ.Κ. Ν. Νικομήδειας και Π. Λυκογιάννης, μία (1) θέση. 
2.- Για τη Δημοτική Ενότητα Βεργίνας, τέσσερις (4), ως εξής: 
 Για την Τ.Κ Παλατιτσίων δύο (2) θέσεις.  
 Για την Τ.Κ. Συκέας μία (1) θέση.  
 Για την Τ.Κ. Μετοχίου μία (1) θέση.  
3.- Για την Δημοτική Ενότητα Μακεδονίδος, τρείς (3), ως εξής: 
 Για την Τ.Κ Δασκίου μία (1) θέση.  
 Για την Τ.Κ. Ριζωμάτων μία (1) θέση.  
 Για την Τ.Κ. Σφηκιάς μία (1) θέση.  
Σύμφωνα με τα άρθρα 7 και 8 του  από 28.3/15.4.1957 Β.Δ καθορίζεται ο τρόπος επιλογής 

των υδρονομικών οργάνων από τα οικεία Δημοτικά Συμβούλια, ο διορισμός και η ορκωμοσία 
αυτών από Αγρονόμους. Δεδομένου, όμως, ότι, πλέον, με τις διατάξεις του άρθρου 21 ν. 
3938/2011 καταργήθηκε η Ελληνική Αγροφυλακή με τις υπηρεσίες της σε όλη τη χώρα, ενώ το 
Αγρονομικό Συμβούλιο ήδη είχε καταστεί αναρμόδιο να αποφανθεί για την πρόσληψη 
υδρονομέων άρδευσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 ν. 3585/2007, εν αντιθέσει με τις 
παλαιότερες διατάξεις του από 28.3/15.4.1957 Β.Δ., σε συνδυασμό με αυτές των άρθρων 25-28 
του π.δ. 543/1977, η πρόσληψη των υδρονομέων άρδευσης θα γίνεται εφεξής με έγκριση του 
Γενικού Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης, τηρουμένης κατά τα λοιπά της διαδικασίας 
που προβλέπεται στο σχετικό βασιλικό διάταγμα. Όσον αφορά, δε, τις αρμοδιότητες του 
Αγρονόμου σε σχέση με την πρόσληψη των υδρονομέων άρδευσης όπως προβλέπονται από το 
άρθρο 8 του β.δ., επειδή η κατάργηση της Αγροφυλακής συνεπάγεται και την κατάργηση του 
συγκεκριμένου οργάνου, τούτο δεν επηρεάζει την πρόσληψη των υδρονομέων άρδευσης, οι 
οποίοι, ως προσωπικό ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου των πρωτοβάθμιων ΟΤΑ, θα 
προσλαμβάνονται με απόφαση του αρμοδίου προς διορισμό οργάνου, δηλαδή του Δημάρχου και 
προφανώς δεν θα ορκίζονται, αφού η ορκωμοσία αποτελεί υποχρέωση μόνο του μονίμου 
προσωπικού (σχετ. το υπ’αριθμ. 24377/10-6-2011 έγγραφο του ΥΠΕΣΑΗΔ). 

Η υπηρεσία των υδρονομέων είναι επί 24ώρου βάσεως και όχι ωρομίσθια, ενώ κατά την 
άσκηση των καθηκόντων τους εξομοιώνονται με δημόσια όργανα. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 του ανωτέρω διατάγματος οι υποψήφιοι για το 
διορισμό τους πρέπει Α)να έχουν την Ελληνική Ιθαγένεια και Β) να έχουν συμπληρώσει το 23ο  
έτος της ηλικίας τους και να μην έχουν υπερβεί το 60ο. Υδρονομέας δύναται να εκλεγεί και ο 
άγων ηλικία μέχρι του 65ου έτους, κατόπιν αιτιολογημένης απόφασης (προσθ.εδαφ. από άρθρ. 2 
Β.Δ.  339/1960). 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 7 του ιδίου Β.Δ.: 
1.Τα υδρονομικά όργανα εκλέγουσιν αι οικείαι κατά το άρθρον 4 παρ. 1 του παρόντος 

επιτροπαί ή συμβούλια .  
α) Της εκλογής προηγείται πρόσκλησις του προέδρου προς υποβολήν αιτήσεων διορισμού 

μετά πιστοποιητικών εξών αποδεικνύεται ύπαρξις των προσόντων του άρθρου 6.  
Η πρόσκλησις δηλοποιείται, επτά τουλάχιστον ημέρας προ της ημέρας της εκλογής, δια 

θυροκολλήσεως εν τε τω καταστήματι των γραφείων της επιτροπής ή του συμβουλίου και εις τα 
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δημοσιώτερα μέρη του ενδιαφερομένου ή των ενδιαφερομένων δήμων και κοινοτήτων, κατά την 
κρίσιν του προέδρου.  

β) Αι διατάξεις του προηγουμένου εδαφίου δεν εφαρμόζονται προκειμένου περί 
υδρονομένων, η διάρκεια της υπηρεσίας των οποίων δεν υπερβαίνει τους πέντε μήνας καθ’ έκαστον 
έτος .  

Οι αιτήσεις που υποβλήθηκαν ύστερα από την αριθ. 9477/9-3-2015 ανακοίνωση του 
Δήμου μας και όπως προκύπτει από το σχετικό έλεγχο, πληρούν τις προϋποθέσεις που πρέπει να 
συντρέχουν για την πρόσληψη των δεκατριών (13) υδρονομέων, είναι οι εξής: 

 

1.  ΓΙΔΙΩΤΗΣ ΣΩΤΗΡΗΣ Τ.Κ. ΚΟΥΛΟΥΡΑΣ 

2.  ΚΑΡΑΣΑΒΒΙΔΗΣ ΔΗΜΟΣΘΕΝΗΣ Τ.Κ. ΚΟΥΛΟΥΡΑΣ 

3.  ΠΟΛΥΖΟΠΟΥΛΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ Τ.Κ. ΚΟΥΛΟΥΡΑΣ 

4.  ΔΕΛΗΓΙΑΝΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ Τ.Κ. ΔΙΑΒΑΤΟΥ 

5.  ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ Τ.Κ. ΔΙΑΒΑΤΟΥ 

6.  ΠΑΣΧΑΛΙΔΗΣ ΗΛΙΑΣ Τ.Κ. Ν. ΝΙΚΟΜΗΔΕΙΑΣ-Π. ΛΥΚΟΓΙΑΝΝΗΣ 

7.  ΚΑΚΑΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Τ.Κ. ΠΑΛΑΤΙΤΣΙΩΝ 

8.  ΣΑΒΒΙΔΗΣ ΠΑΥΛΟΣ Τ.Κ. ΠΑΛΑΤΙΤΣΙΩΝ 

9.  ΧΑΣΟΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ Τ.Κ. ΠΑΛΑΤΙΤΣΙΩΝ 

10.  ΜΕΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΩΜΑΣ Τ.Κ. ΣΥΚΙΑΣ 

11.  ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΗΣ ΠΑΥΛΟΣ Τ.Κ. ΜΕΤΟΧΙΟΥ 

12.  ΠΑΤΡΙΚΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ Τ.Κ. ΔΑΣΚΙΟΥ 

13.  ΤΣΙΦΙΝΤΑΡΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ Τ.Κ. ΔΑΣΚΙΟΥ 

14.  ΒΛΑΧΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ Τ.Κ. ΡΙΖΩΜΑΤΩΝ 

15.  ΚΑΚΑΒΕΛΑΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ Τ.Κ. ΣΦΗΚΙΑΣ 

16.  ΣΤΕΡΓΙΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ Τ.Κ. ΣΦΗΚΙΑΣ 
 

Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό συμβούλιο να αποφασίσει για την 
επιλογή των δεκατριών (13) υδρονομέων άρδευσης που θα προσληφθούν στις Τ.Κ. του Δήμου 
Βέροιας για τις αντίστοιχες αρδευτικές περιόδους. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Ήθελα λίγο να μας εξηγήσετε, ενώ μιλάμε για 13 θέσεις εδώ πέρα έχει 16, 

και λέμε: «ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει για την επιλογή των 13 
υδρονομέων που θα προσληφθούν κλπ.» 

Μελιόπουλος: Πόσα από τα 16 άτομα ήταν και πέρυσι υδρονομείς και για πόσο καιρό 
έτρεχε η προκήρυξη και είχε κάποιος δικαίωμα να καταθέσει αίτηση;  

Χειμώνας: Η ερώτηση μου είναι η εξής: Όχι για να ψηφίσουμε τους υδρονομείς, αλλά αν 
μπορεί για το Δ.Μακεδονίδος επειδή από ότι γνωρίζω από πέρυσι  η πρόσληψη είχε γίνει 5 Μαΐου 
με 5 Σεπτεμβρίου,  θέλουμε να παραταθεί, να πάει πιο πίσω η πρόσληψη και η απόλυση, να είναι 
25 Μαΐου – 25 Σεπτεμβρίου.  

Ο λόγος είναι ο εξής: Στον Μάιος γίνεται η φύτευση των καπνών και των κηπευτικών που 
δεν είναι τόσο απαραίτητη η χρήση του υδρονομέα σε σχέση με το Σεπτέμβριο. Ο Σεπτέμβριος 
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είναι γεμάτος και από τα κηπευτικά και από τα καπνά και αν μπορεί να γίνει αυτό κατ’ εξαίρεση, 
να γίνει η πρόσληψη αργότερα.  

Στην προηγούμενη θητεία που ήμουν πρόεδρος το έκανα από μόνος μου, ενώ ήταν η 
πρόσληψη 1η του μηνός τον έπιανα τον υδρονομέα και του έλεγα θα αρχίσεις 25 θα τελειώσεις 25, 
αλλά αυτό δεν μπορεί να συνεχιστεί γιατί έχει κινδύνους. 

Γουλτίδης: Οι αιτήσεις που υποβλήθηκαν στο εισηγητικό, ύστερα από την αρ. 947/9-3-
2015 ανακοίνωση του δήμου μας και όπως προκύπτει… Θα ήθελα να μάθω που έγινε αυτή η 
ανακοίνωση; Ενημερώθηκαν τα τοπικά συμβούλια; 

Σιδηρόπουλος: Οι 13 θα προταθούν ποιοι θα είναι, απλώς 16 είναι οι αιτήσεις, οι 13 θα 
προταθούν, απλώς θα τους προτείνουμε τώρα. Δεν μας έδωσε κανείς το λόγο να τους προτείνουμε 
κ.Μαρκούλη, βιάζεστε να ρωτήσετε και να παίρνετε την απάντηση, ο πρόεδρος κοιτάει πρώτα 
εσάς.  

Θα πω ποιοι δεν θα προσληφθούν: Στα Παλατίτσια προβλέπονται 2 θέσεις, οι αιτήσεις 
είναι 3, δεν θα είναι ο κ. Π.Σαββίδης. Στο Δάσκιο προβλέπεται 1 θέση, οι αιτήσεις είναι δύο, δεν 
θα είναι ο κ. Ε.Τσιφιντάρης και στη Σφηκιά οι αιτήσεις είναι 2, προβλέπεται 1 θέση, δεν θα είναι 
ο κ. Σ.Κακαβέλας. Οι υπόλοιποι 13 είναι αυτοί που προτείνεται στο Δ.Σ. για να προσληφθούν.  

Η προκήρυξη έγινα σύμφωνα με αυτά που ορίζει ο νόμος, ήταν 7 μέρες η προθεσμία και 
δημοσιεύτηκε στις εφημερίδες και έχουν ενημερωθεί από μένα προσωπικά και τηλεφωνικά, πέρα 
από υπηρεσιακά στάλθηκε σε όλους, και τηλεφωνικά από μένα σε όλους τους προέδρους των 
κοινοτήτων.  

Ο χρόνος της αρδευτικής περιόδου ψηφίστηκε σε προηγούμενο Δ.Σ., το ψηφίσαμε εδώ, 
δεν ξέρω το σκεπτικό που βάζετε, πως μπορεί να αλλάξει αυτή η απόφαση. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, 
Α.Μαρκούλης μιλούν εκτός μικροφώνου) 

Μπέκης: Με ποια κριτήρια γίνονται οι αποκλεισμοί υποψηφίων;  
Μαρκούλης: Πρόεδρε εδώ ερχόμαστε για να εγκρίνουμε την πρόσληψη 13 υδρονομέων. 

Όπως ήρθε το θέμα εδώ, ήρθε και λέει, έχουμε 16 αιτήσεις και θα αποφασίσει το Δ.Σ. γιατί έχει 
και αρμοδιότητα προκειμένου να επιλεγούν οι 13. Η πρόταση των 13 προέκυψε κατόπιν 
ερώτησης. Και όταν είπαμε τι γίνεται με τους 13; Έπρεπε να υπάρχει στο εισηγητικό έτσι ώστε να 
έχουμε μια πλήρη εικόνα των δικαιολογητικών που έχουν υποβάλει, λέει ότι πρέπει να έχει την 
ελληνική ιθαγένεια, να έχουν συμπληρώσει το 23ο έτος ηλικίας, να μην έχουν υπερβεί το 60ο, 
μπορεί να επιλεγεί μέχρι το 65ο κατόπιν αιτιολογημένης απόφασης. Από τη στιγμή που δεν 
υπάρχουν αυτά τα στοιχεία δεν έχουμε άποψη. Δηλ. να πάρουμε εμείς μια απόφαση και να πούμε 
ότι θα είναι αυτή, και δεν θα είναι αυτή.  

Νομίζω, ενδεχόμενα χωρίς να είναι τίποτα βέβαιο και σίγουρο, κάποιους θα αδικήσουμε. 
Γι’ αυτό το λόγο λέω εγώ να αναβληθεί το συγκεκριμένο θέμα, να ξαναέρθει το θέμα με 

τα δικαιολογητικά, στις περιπτώσεις εκείνες που ανακύπτει ζήτημα υπερπληθώρας 
υποψηφιοτήτων και στη συνέχεια το Δ.Σ. να αποφασίσει έχοντας μπροστά του όλα τα δεδομένα, 
δεν ζητάμε τίποτε παράλογο. 

Μελιόπουλος: Ποια είναι τα κριτήρια και πως απορρίπτονται οι τρεις;  
Ένα δεύτερο, όσον αφορά για την επιμήκυνση της αρδευτικής περιόδου, το οποίο το 

βάλαμε το ζήτημα όταν συζητήθηκε το θέμα για το αν θα προσληφθούν υδρονομείς και ποια θα 
είναι η αρδευτική περίοδος, η οποία όντως είναι πολύ μικρή. Πρέπει να λάβει πρόνοια η διοίκηση 
του δήμου για να επιμηκυνθεί η αρδευτική περίοδος όχι μόνο στο Δ.Μακεδονίδος ή στα Ριζώματα 
αλλά και στις άλλες περιοχές διότι θα δυσκολευτούν οι αγρότες να καλλιεργήσουν τα χωράφια 
τους και μου προξενεί και κάποια εντύπωση πως γίνεται κάθε χρόνο να είναι τόσα λίγα άτομα, 
τώρα είναι 16, πέρυσι ήταν 13 οι ενδιαφερόμενοι να δουλέψουν ως υδρονομείς; 

Γουλτίδης: Για να απαντήσω στον αγαπητό συνάδερφο, τον κ.Μελιόπουλο και μένα μου 
έκανε απορία όταν είδα ότι είναι 16 αιτήσεις γιατί μην γελιόμαστε, έπρεπε να είναι 1600 αιτήσεις. 

Γι’ αυτό ρώτησα πως έχει ανακοινωθεί; Το ότι ανακοινώθηκε στην εφημερίδα δεν λέει 
τίποτα, μιλάμε για χωριά, μια τοπική εφημερίδα που θα πάει στο καφενείο και ποιος θα τη 
διαβάσει; Ζήτησα και ενημερώθηκα από τα τοπικά συμβούλια αν οι πρόεδροι της Συκιάς και των 
Παλατιτσίων ενημέρωσαν το τοπικό συμβούλιο, γιατί έτσι πιστεύω ότι γίνεται και αυτό πρέπει να 
είναι και το νομικό και το ηθικό, να ενημερωθεί το τοπικό συμβούλιο. Αν είχε έγινε κάποια 
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ανάρτηση σε κάποιο καφενείο κεντρικό, δεν έχει γίνει τίποτα, ρώτησα κόσμο δεν ήξερε κανείς 
τίποτα και νομίζω ότι απαντάω έτσι γιατί είναι 16 αιτήσεις. 

Σιδηρόπουλος: Όσον αφορά τα κριτήρια πιστεύω το βάλατε οι περισσότεροι συνάδερφοι. 
Βασικά κριτήρια ήταν ότι οι ενδιαφερόμενοι θα έπρεπε να γνωρίζουν τα αντίστοιχα 

αρδευτικά δίκτυα, θα πρέπει να γνωρίζουν τις εκτάσεις οι οποίες αρδεύονται από τα δίκτυα. 
Σίγουρα μπαίνει θέμα η προηγούμενη εμπειρία τους αλλά και η συμπεριφορά τους και το κύριο 
για μένα ήταν η γνώμη των προέδρων. Οι πρόεδροι είναι αυτοί που ξέρουν περισσότερα στις 
κοινότητες, είναι αυτοί που ξέρουν τα δίκτυα, είναι αυτοί που ξέρουν τις εκτάσεις, είναι αυτοί που 
ξέρουν τους ανθρώπους.  

Ο υδρονομέας είναι μια δύσκολη υπόθεση, αυτό που έχω λάβει από τα προηγούμενα είναι 
ότι σε αυτούς οφείλεται η καλή λειτουργία του δικτύου ούτως ώστε να αρδεύονται σωστά, να 
έχουμε οικονομία στο νερό, να μην έχουμε και παράπονα.  

Με βάση όλα αυτά τα κριτήρια και τις εισηγήσεις των προέδρων έγινε η επιλογή αυτών 
των ατόμων.  

Για την επιμήκυνση της αρδευτικής περιόδου, οι ανάγκες είναι πολύ μεγαλύτερες δηλ. 
ξεκινούν κάποιοι από το Μάρτιο και τελειώνουν τέλη Οκτωβρίου και Νοέμβριο. Όλο αυτό έχει 
οικονομικό κόστος, δυστυχώς δεν μπορούμε να το καλύψουμε. Αυτό που μπορέσαμε και κάναμε 
είναι να βάλουμε το διάστημα αυτό ούτως ώστε οι υδρονομείς να δικαιούνται και ταμείο 
ανεργίας. Δηλ. γίνεται η πρόσληψη και όταν γίνει η απόλυση, ήταν κάτι που το ζητούσαν οι 
περισσότεροι και γι’ αυτό το βάλαμε.  

Επειδή είπε κάτι ο κ. Γουλτίδης, δεν νομίζω ότι έπρεπε να βγάλουμε μια ντουντούκα να 
γυρίσουμε τα χωριά για τους υδρονομείς. Ο πρόεδρος των Ριζωμάτων δεν είναι πρόεδρος μας, δεν 
ξέρω με ποια έννοια το βάζεις. Ο πρόεδρος της Κουλούρας δεν είναι πρόεδρος μας, αν το βάζεις 
έτσι, του Μετοχίου κλπ. 

Πρόεδρος: Τέθηκε ένα θέμα από τον κ.Μαρκούλη για αναβολή, νομίζω κ. Μαρκούλη για 
να τεθεί θέμα αναβολής για να ψηφιστεί από το Δ.Σ. πρέπει να συμφωνεί και ο Δήμαρχος, αλλά ο  
Δήμαρχος δεν συμφωνεί. 

Μπέκης: Εγώ θέλω να ενισχύσω την πρόταση του κ.Μαρκόυλη με το εξής επιχείρημα: Τα 
κριτήρια που είπε ο κ.Σιδηρόπουλος κατά τη γνώμη μου είναι σωστά, όμως εμείς δεν είμαστε στη 
θέση, η συντριπτική πλειοψηφία, συμπολίτευση και αντιπολίτευση, να κρίνουμε τα ονόματα και 
τα άτομα αυτά με βάση τα κριτήρια που λέχθηκαν, που επαναλαμβάνω είναι πολύ σωστά κατά τη 
γνώμη μου.  

Πιστεύω επίσης ούτε ένα ολιγομελές μικτό συμβούλιο από τον κ. \Σιδηρόπουλο ή δεν 
ξέρω από κάποιον άλλο από το δήμο ή από τους προέδρους μόνο των κοινοτήτων είναι ικανό να 
εξασφαλίσει και την καλύτερη επιλογή με αυτά τα κριτήρια αλλά και την διαφάνεια γιατί είναι 
πολύ σημαντικό και η διαφάνεια. Επίσης και με το γεγονός ότι από ότι φαίνεται δεν έλαβαν 
γνώση όλοι οι κάτοικοι και θα μπορούσαν να είναι πολύ περισσότεροι οι ενδιαφερόμενοι.  

Ενισχύοντας την πρόταση του κ. Μαρκούλη, λέω το εξής: Η διαδικασία να αναβληθεί, να 
συνεδριάσουν οι κοινότητες, τα συμβούλια των κοινοτήτων και να φέρουν συγκεκριμένες 
εισηγήσεις για να τις εγκρίνουμε εμείς που δεν θα έχουμε κανένα λόγο να τις απορρίψουμε, αν 
όμως συνεδριάσουν οι κοινότητες.  

Αν προχωρήσετε με αυτό τον τρόπο εμείς είμαστε αρνητικοί στην ψήφο. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, ούτως ή άλλως από το εισηγητικό και από όλη τη διαδικασία δεν 

προέκυψε ότι υπήρχε απόφαση των αρμοδίων δημοτικών κοινοτήτων και των τοπικών 
κοινοτήτων. Νομίζω ότι είναι μείζονος σημασίας θέμα το συγκεκριμένο και θα πρέπει να υπάρχει 
σχετική γνωμοδότηση των τοπικών συμβουλίων ή των δημοτικών κοινοτήτων προκειμένου το 
Δ.Σ. τελικά να έρθει σε ένα ασφαλές συμπέρασμα. Δεν μπορούμε να μυρίσουμε τα δάχτυλα και 
να πούμε αυτός δεν είναι καλός, ούτε μπορούμε να αδικήσουμε κανένα, ούτε μπορούμε να 
υπερτιμήσουμε κανένα. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε, δηλώνω ότι θα απέχουμε από την ψηφοφορία του θέματος … 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου και την πρόταση του 

αντιδημάρχου αγροτικής ανάπτυξης Αθανασίου Σιδηρόπουλου; 
Μέλη: Ναι. 
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Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Παπαδίνα, Ν.Μπέκης, 
Α.Αποστολόπουλος 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 
Μ.Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας. 

Ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος απείχε από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 18-3-2015 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του αντιδημάρχου αγροτικής ανάπτυξης Αθανασίου Σιδηρόπουλου.  
3.- Την αριθ. 88/2015 απόφασή του, περί καθορισμού της αρδευτικής περιόδου και διαπίστωσης 
υπέρ της αναγκαιότητας πρόσληψης υδρονομέων στις Δ.Ε. Απ.Παύλου, Βεργίνας, Μακεδονίδος 
Δ.Βέροιας. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 1670/27-2-2015 απόφαση του Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Μακεδονίας-Θράκης. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 24377/10-6-2011 έγγραφο του ΥΠΕΣΑΗΔ. 
5.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015 και στους Κ.Α. 1) 25/6041.001 με τίτλο 
«Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά 
επιδόματα)» και 2) 25/6054 με τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτου προσωπικού» υπάρχουν 
γραμμένες οι σχετικές πιστώσεις. 
6.- Την με αρ. πρωτ. 9477/9-3-2015 ανακοίνωση του Δ.Βέροιας. 
7.- Ότι συντρέχουν οι προϋποθέσεις για την πρόσληψη των παραπάνω αιτούντων ως υδρονομέων. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006, του άρθρου 10 του Ν.3584/2007, του από 28-3/15-4-1957 Β.Δ., σε συνδυασμό με 
αυτές των άρθρων 25-28 του 543/1977 Π.Δ., καθώς και του αρ. 78 του Ν.4257/14. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Επιλέγει τους παρακάτω, ως υδρονομείς άρδευσης για τις εξής Τοπικές Κοινότητες των 

Δημοτικών Ενοτήτων Απ. Παύλου, Βεργίνας, Μακεδονίδος Δήμου Βέροιας, για τις αρδευτικές 
περιόδους που καθορίστηκαν με την αριθ. 88/2015 απόφασή του: 

 
α/α ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ 

1 Βασίλειος Βλαχόπουλος Ριζωμάτων 
2 Απόστολος Πατρίκας Δασκίου 
3 Δημήτριος Στεργιόπουλος Σφηκιάς 
4 Δημοσθένης Καρασαββίδης 

Κουλούρας 5 Κωνσταντίνος Πολυζόπουλος 
6 Σωτήριος Γιδιώτης 
7 Ευάγγελος Παπαδόπουλος Διαβατού 8 Γεώργιος Δεληγιάννης 
9 Ηλίας Πασχαλίδης Ν.Νικομήδειας-Λυκογιάννης 
10 Παναγιώτης Κακαγιάννης Παλατιτσίων 11 Γεώργιος Χασότης 
12 Παύλος Καραγιαννίδης Μετοχίου 
13 Θωμάς Μελιόπουλος Συκιάς 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  153 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Ν. Γερούκης  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Α. Γκεκόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Γ. Γουλτίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 27 - 3 -2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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